AL FARABI Language Center

Address: 1 extension Abd Al Hamid Badawi Masakin Sheraton

HELIOPOILIS - CAIRO - EGYPT tel &fax: 202-2672708 mobile:20-122162882

mail:alfarabi-egvpt@hotmail.com



مركز الفارابي للغات العنوان: 1 امتداد عبد الحميد بدوي - مساكن شيراتون مصر الجديدة - القاهرة - جمهورية مصر العربية تليفون وفاكس: 2672708 - 202 محمول:20-122162882

mail: alfarabi-egypt@hotmail.com

Certificate

AL FARABI Language Center certifies that student Sergey Bodnar, citizen of the Federation, successfully Russian has completed the course of Arabic language for foreigners at the level of Intermediate 3 with the intensity of 20 hours weekly during the period from July 1, 2007 till August 29, 2007. The curriculum included Arabic academic articles, literary texts and contributing to improvement in the level of reading and comprehension as well as developing speaking and listening skills. Students also received training in writing on various topics in Arabic.

يشهد مركز الفاربي للغات بأن الطالب أن سيرجي بودنار الروسي الجنسية، قد حضر در و س<mark>اللغة العربية للأجانب التي ينظمها</mark> المركز للمستوى المتوسط 3 بمعدل 20 ساعة أسبوعيا من 1 يوليو 2007 حتى 29 أغسطس 2007 وقد تمت دراسة عدد من النصوص الأدبية العربية والمقالات لتعليم مستوى القراءة والفهم، بجانب التدريب على المحادثة في مستوى التكلم والاستماع، كذلك يدرب الطالب على الكتابة في موضوعات متعددة باللغة العربية

مدير المركز د. فهر محمود شاكر

Center director Fehr Mahmoud Shaker

